

MEETINGS OF COMMITTEES AND SUB-COMMITTEES

(Subject to change)

TUESDAY, JULY 6

AGRICULTURE

09:30.....371 W.B.

11:00.....371 W.B.

Order of the day: Bill C-85, The Canagrex Act—Clause-by-clause consideration of the Bill

Appearing: The Honourable Eugene Whelan, Minister of Agriculture

JUSTICE AND LEGAL AFFAIRS

09:30.....308 W.B.

15:30.....112-N

Order of the day: Bill C-53, An Act to amend the Criminal Code in relation to sexual offences and the protection of young persons and to amend certain other Acts in relation thereto or in consequence thereof

Appearing: The Honourable Jean Chrétien, Minister of Justice and Attorney General of Canada

SUB-COMMITTEE ON CANADA'S RELATIONS WITH LATIN AMERICA AND THE CARIBBEAN (EXTERNAL AFFAIRS AND NATIONAL DEFENCE)

09:30.....307 W.B.

11:00.....307 W.B.

15:30.....307 W.B.

(*In Camera*) Order of Reference pertaining to Canada's Relations with Latin America and the Caribbean—Briefing for travel to South America

RÉUNIONS DE COMITÉS ET SOUS-COMITÉS

(Sous réserve de modifications)

LE MARDI 6 JUILLET

AGRICULTURE

09:30.....371 É.O.

11:00.....371 É.O.

Ordre du jour: Bill C-85, Loi sur la société Canagrex—Considération du Bill article par article

Comparaît: L'honorable Eugene Whelan, ministre de l'Agriculture

JUSTICE ET QUESTIONS JURIDIQUES

09:30.....308 É.O.

15:30.....112-N

Ordre du jour: Bill C-53, Loi modifiant le Code criminel en matière d'infractions sexuelles et de protection des jeunes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois

Comparaît: L'honorable Jean Chrétien, ministre de la Justice et Procureur général du Canada

SOUS-COMITÉ CHARGÉ D'ÉTUДИER LES RELATIONS DU CANADA AVEC L'AMÉRIQUE LATINE ET LES ANTILLES (AFFAIRES EXTÉRIEURES ET DÉFENSE NATIONALE)

09:30.....307 É.O.

11:00.....307 É.O.

15:30.....307 É.O.

(*A huis clos*) Ordre de renvoi se rapportant aux relations du Canada avec l'Amérique latine et les Antilles—Séances d'information pour le voyage en Amérique du Sud